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Verslag van de vergadering Adviesraad voor Sport van 5 oktober 2021  

 

Aanwezig: John van den Berg (voorzitter), Catharina Abels, Wimar Bolhuis, Troy Douglas, Lisette 

van den Heuvel, Kees Mol, Rachid Najib, Soraya Samuels, Elvira Stinissen, Edwin 

Lokkerbol, Nynke Lely-Straatsma, Bart Volkerijk en Wendy van der Meijs (secretaris).  

Vanuit de gemeente: Jan-Willem Meppelink, Peter van Veen (digitaal) 

Verhinderd: Karen Bosch, Ron Jansen, Rob van Bokhoven, Carola Uilenhoed. 

 

 

1. Opening 

De voorzitter opent om 19.30 uur de vergadering en heet alle leden van harte welkom.  

De vergadering vindt plaats in de Rubensstraat, de 2e locatie van boksschool Bettah Boxing Gym.  

De locatie is gisteren voor het eerst opengesteld. Eigenaar Said Bettah zal in het tweede deel van de 

vergadering een toelichting geven over het reilen en zeilen van BBG op de locatie in de Fagelstraat. 

 

2. Mededelingen/toegezonden stukken/voortgang  

2b. Mededelingen vanuit de gemeente 

De voorzitter verwelkomt Peter en Jan-Willem namens de gemeente Den Haag. Peter van Veen is via 

videobellen aanwezig. Peter is direct betrokken bij de (financiële) situatie rond ADO Den Haag, dat 

inmiddels tot crisis-dossier is benoemd. De aandacht ligt bij het op orde krijgen van de financiën 

inclusief gesprekken over een nieuwe eigenaar. Alle inzet is er op gericht dat ADO niet failliet gaat. 

Peter kan geen informatie delen over de actuele situatie. Morgen (dd 6 oktober 2021) volgt er een brief 

van het college aan de gemeenteraad, waarin een stand van zaken volgt.   

 

Met het oog op de gemeentelijke begroting 2022 maakt Peter zich vooral zorgen om de betaalbaarheid 

van de sport in de komende jaren. Daar is niets voor gereserveerd. Er worden incidenteel 

investeringsbudgetten beschikbaar gesteld, maar vervangings- en onderhoudsposten zijn niet 

beschikbaar. Dit is zeker een aandachtspunt. 

 

Edwin (Lokkerbol) benoemt de leefbaarheid en de groei van de stad. Met de wet om extra woningbouw 

te realiseren, zou het Rijk ook moeten voorzien in het financieren van de maatschappelijke 

voorzieningen. De referentienorm kan helpen, de gemeente heeft de taak om hierop te regisseren. 

 

Peter benoemt nog kort de stand van zaken rond de GO GO Den Haag Campagne.  

Verder vervolgt Peter dat de corona-regels die vanuit het Rijk worden voorgelegd, nog altijd lastig 

toepasbaar zijn. Zeker als het gaat om de sportverenigingen die met vrijwilligers werken. Dit blijft een 

heikel punt, maar is ook niet 1-2-3 op te lossen. De verenigingen zijn vooralsnog creatief en flexibel met 

de regels die worden ingebracht. 

 

De voorzitter bedankt Peter voor zijn inbreng. Peter verlaat (digitaal) de vergadering. 

 

De voorzitter benoemt dat de huidige locatie waar de adviesraad nu vergadert eerst gebruikt werd door 

buurtsportvereniging (BSV) De Mussen. BSV De Mussen was in juli 2020 te gast bij de adviesraad en 

kondigde toen aan dat de financiën van de organisatie onder druk staan. De voorzitter vraagt Jan-

Willem of hij kan delen hoe het gaat met Buurtcentrum De Mussen, die in financieel zwaar weer 

verkeren. Jan-Willem reageert dat de vragen omtrent de financiële aspecten omvangrijker zijn dan het 

sportdeel. De activiteiten van De Mussen zijn omvangrijker dan dat er subsidie beschikbaar is; de vraag 

is nu hoe dat kan en wie de tekorten opvangt. Er loopt momenteel een onderzoek door de GAD. Dit is 

aanleiding om de interventie vanuit de gemeentelijke afdeling sport (tijdelijk) stop te zetten. Op basis 

van de bevindingen van de GAD worden er scenario’s uitgewerkt hoe Buurtcentrum De Mussen kan 

blijven voortbestaan.  
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Jan-Willem vult aan op de GOGO Den Haag campagne dat er weinig verenigingen zijn die last hebben 

van ledenafname. De campagne is bedoeld om clubs te helpen om bewegen en sport positief onder de 

aandacht te brengen. Er zijn doelgroepen die minder bewegen en/of sporten (ouderen/mensen met 

beperking). De campagne zal in de 2e fase op deze groepen richten door het intensiveren van het 

huidige aanbod (in plaats van nieuwe projecten). De 2e fase start begin 2022. 

 

2a. Welkom 

De voorzitter verwelkomt Edwin Lokkerbol. Edwin stelt zich voor. Sommige leden heeft hij al ontmoet 

tijdens de aanmeldingsprocedure alsook tijdens het diner. Edwin heeft eerder in de sport gewerkt o.a. 

voor de KNVB, Sportbank Den Haag en NISB. Thans is hij werkzaam in de bouwsector specifiek 

duurzaamheid en innovatie. Hij wil graag zijn netwerk en expertise inzetten als het gaat om de 

verdichting van de stad en hoe bewegen en sport daarin passen. Edwin ontvangt als nieuw lid de 

adviesraadspeldjes een boek over de sporthistorie van Den Haag. 

 

2b. Mededelingen. 

De secretaris laat weten dat er diverse afmeldingen zijn: Carola, Karen, Rob en Ron. 

 

2c. Vaststellen verslag bijeenkomst 1 juli 2021  

De voorzitter neemt het verslag door. Er zijn geen opmerkingen.  

Het verslag wordt vastgesteld. 

Elvira vult aan dat de regeling combinatiefunctionarissen vanaf volgend jaar door het Rijk zal worden 

gewijzigd. De regeling bestaat ruim 10 jaar en is toe aan een herziening. Op dit moment vinden er 

gesprekken plaats met stakeholders om informatie uit het veld op te halen. Er zullen wijzigingen komen 

in doelstelling, bereik, inhoud. De budgetten blijven hetzelfde. De planning is dat het Rijk in het voorjaar 

2022 met een aanpassing komt.  

2d en 2e. Voortgangslijst en toegezonden stukken  

Agendapunten 2-d en 2-e worden ter kennisgeving aangeboden.  

3. Diverse ontwikkelingen 

3a. input gesprek wethouder en dagelijks bestuur 

De voorzitter licht toe dat er volgende week een ontmoeting is tussen het bestuur en de wethouder. Er 

is ruimte om van gedachten te wisselen over actuele thema’s. Op het lijstje staan ADO, Europese 

Sporthoofdstad 2022, turnhal Loosduinen, bewegen en sporten in de Binckhorst. De leden worden 

gevraagd om onderwerpen aan te reiken. 

Catharina oppert hoe de financiering is geregeld van de maatschappelijke voorzieningen. Wat zijn de 

ideeën hierover van de wethouder? Nynke oppert om bij de inrichting van de openbare ruimte de 

hogescholen en universiteiten te betrekken en op één lijn te brengen. Zij ervaart dat er nu veel 

versnippering plaatsvindt. Wellicht kan de wethouder iets betekenen vanuit zijn rol in het bundelen van 

de organisatie, hardware en software. De voorzitter noteert de onderwerpen als optie deze in te 

brengen, indien in de afspraak voldoende tijd beschikbaar is. 

3b. lobby tbv sportmanifest en sportdebat 

De voorzitter kondigt aan dat er zo’n 5/6 partijen zijn gesproken over het Sportmanifest 2022-2026. Er 

wordt positief gereageerd, met name op de praatplaat. Net als in 2018 zal de AvS het initiatief nemen 

om een sportdebat te organiseren. Wendy vult aan dat de uitdaging is om een aantrekkelijk debat te 

organiseren; veelal zijn de partijen geen tegenstanders van bewegen en sport, dus een écht debat is 

daardoor lastig. Zowel Bart als Edwin hebben suggesties hoe je daar invulling aan kunt geven.  

 

3c. werkgroep bewegen en sport  Binckhorst 

Naar aanleiding van de fietstocht in de Binckhorst en het CID in het begin van de zomerperiode wil de 

adviesraad het thema bewegen en sport onder de aandacht blijven houden. Het idee is om met een 

werkgroep in te zoomen op de gebieden waar kansen liggen en eventuele suggesties aan te reiken. 

Met de gemeente is contact gelegd op welke wijze de adviesraad voor sport hierin een rol kan spelen. 

Leden die het interessant vinden kunnen zich wenden tot de secretaris.  
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4. Bespreken gemeentelijke begroting 2022-2025 

Zoals ieder jaar zal ook dit jaar een schriftelijke reactie opgesteld worden naar aanleiding van de 

gemeentelijke (sport)begroting 2022. Deze wordt verstuurd aan de leden van de commissie 

samenleving. Wimar is gevraagd om meer in detail mee te kijken. Een concept voorstel volgt. 

 

5. Rondvraag. 

Er zijn geen vragen voor de rondvraag. De voorzitter sluit het inhoudelijke deel af. 

Het tweede deel van de vergadering vindt plaats in de boksschool gelegen in de Fagelstraat. Dit is ca. 

10 minuten lopen. Vanaf hier wordt de vergadering verplaatst naar de locatie van BBG Boxing in de 

Fagelstraat. 

 

6. Introductie Bettah Boxing Gym, Said Bettah 

Na een korte wandeling worden we ontvangen door Said in de boksschool waar hij in 2018 met BBG is 

begonnen. Bettah Boxing Gym (BBG) is een kleine boks club in het hart van de Haagse Schilderswijk. 

Said was zelf jarenlang fervent bokser bij boksschool Haagse Directe in de Weimarstraat. Said vond 

dat de jongeren in de Schilderswijk, ook dichtbij huis een plek moeten hebben om te kunnen sporten. 

Met zijn (witgoed)winkel in de Boekhorststraat kent hij de wijk goed. 

 

Via de woningbouwcorporatie kwam een garagebox vrij in de Fagelstraat, waar hij met een klein clubje 

jongens is gestart. Enkele maanden later kwam de naastgelegen garagebox vrij. Said besluit om die 

ook te huren, zodat hij er een boxring kon plaatsen. Vorig jaar kwam nog een ruimte vrij, waardoor er 

nu ca. 50m2 ruimte beschikbaar is, een kleine boksring en plek om sportspullen op te bergen. 

 

Er kwamen steeds meer jongeren, maar ook ouderen zich melden om een uurtje te komen bewegen. 

Via zijn echtgenoot zijn ook aparte lessen voor vrouwen gestart. Hierdoor vult BBG alle avonden van de 

week. Inmiddels heeft de boksschool bijna 750 leden, in een periode van 3 jaar. 

Said is de boksschool gestart vanuit liefde voor de sport; zijn inzet is vrijwillig. Ook de leraren op de 

groepen werken vrijwillig. Hierdoor is het mogelijk om de deelname kosten laag te houden. BBG is 

begonnen met 5 euro in de maand voor kinderen. Het concept is zo populair dat de groepen al snel te 

groot werden. Deze zomer is hij in contact gekomen met de gemeente over het huren van extra ruimte. 

Door dit contact is de sportruimte bij de Houtzagerij op zijn pad gekomen, waar BBG sinds gisteren een 

2e locatie is gestart. 

 

Eén van zijn doelstellingen is om zoveel mogelijk mensen kennis te laten maken met het boksen. Het 

met elkaar omgaan, respect hebben, verlies incasseren en in beweging zijn, is voor Said 

vanzelfsprekend en dat wil hij meer mensen laten ervaren. 

 

Said heeft zo zijn eigen ideeën over de sport in zijn Schilderswijk. Zo vindt hij dat de gemeente meer 

zou moeten kijken wat past bij de bewoners. Nu maken korfballers en hockeyers gebruik van de 

naastgelegen sporthal Oranjeplein. Die sporters komen niet uit de Schilderswijk. De naastgelegen 

bewoners hebben daar niets aan. Bettah doet de suggestie om de sporthal aan de bewoners te geven 

en hen zelf sportaanbod te laten organiseren. Het is nu eenmaal niet een groep die kiest voor korfbal of 

handbal. Gebruik overdag is door scholen. Zijn standpunt is om jongeren meer te betrekken in plaats 

van het voor ze te bedenken. 

 

Boksen is een zelfverdedigingssport. BBG verzorgt recreatieve trainingen. Indien gewenst kunnen 

leden ook aan bokswedstrijden deelnemen. Lastige vraagstukken zijn betrokkenheid van ouders en 

geld om aan wedstrijden te doen. Gediplomeerd trainers opleiden kost ca 1800 euro. In Den Haag zijn 

2 erkende boksscholen. Een diploma is nodig om talent op te leiden. Dit is nog wel een aandachtspunt. 

Said zoekt daarin naar meer ondersteuning vanuit de gemeente of de bond. 

 

Er zijn diverse leden die vragen stellen.  

 

7. Sluiting 

De voorzitter bedankt Said voor zijn inspirerende inbreng en sluit de vergadering rond 21.40 uur.  


